
Česká asociace squashe, z.s., Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6,  IČ: 481 32 217   

Zápis z      jednání      Výkonného výboru  ČASQ č. 2/2024  

Termín jednání: 7.2.2024
Místo jednání: Teams
Členové VV: Tomáš Cvikl, Mar n Grigar, Jan Mu na, Jan Roll
Omluveni:                
Hosté: Eva Feřteková, Tomáš Fořter, Ondřej Pavelka

Program jednání:
1. Kontrola minulého zápisu a úkolů z něj vyplývajících
2. Rezignace Pavla Holinky a členů Revizní komise
3. Kooptace Ondřeje Pavelky
4. Jmenování členů Soutěžní a disciplinární komise
5. Hospodaření
6. Reprezentace
7. Junioři
8. Významné akce
9. MČR 2024
10. Informace členů VV a komisí
11. Různé

* * *
1. KONTROLA MINULÉHO ZÁPISU A ÚKOLŮ Z NĚJ VYPLÝVAJÍCÍCH  

VV provedl kontrolu minulého zápisu. VV konstatoval splnění všech úkolů z minulého zápisu. 

2.    REZIGNACE PAVLA HOLINKY A ČLENŮ REVIZNÍ KOMISE
Tomáš Fořter informoval členy VV, že ke dni 31.1.2024 na svou funkci člena výkonného výboru rezignoval Pavel
Holinka. V souladu se stanovami svou rezignaci podal písemně s ověřeným podpisem. VV vzal jeho rezignaci na
vědomí a poděkoval mu za jeho dlouholetou práci pro Český squash. 

Dále  ke  dni  24.1.2024  odstoupili  ze  svých  funkcí  všichni  tři  členové  Revizní  komise  Petr  Vosátka,  Renáta
Svobodová a Josef Fanta. VV jim děkuje za jejich dlouholetou činnost pro Český squash. VV současně vyzývá
zájemce o práci v Revizní komisi, aby svůj zájem vyjádřili sekretariátu, a to do konání červnové valné hromady,
protože tam proběhne volba nových členů Revizní komise. 

3.    KOOPTACE ONDŘEJE PAVELKY
VV projednal situaci po rezignaci Pavla Holinky a na návrh předsedy Tomáše Cvikla přijal toto usnesení: 

Ondřej  Pavelka  se  s účinnos  ode  dne  7.2.2024  kooptuje  v  souladu  s  Čl.  V.,  oddíl  1,  odst.  4  stanov  do
výkonného výboru a stává se tak členem výkonného výboru, a to do data konání nejbližší valné hromady ČASQ.

Ondřej Pavelka je zástupcem klubu SC OTEC. Ve VV bude mít na starost oblast soutěží, které se již v minulos
jako člen Soutěžní a disciplinární komise věnoval. Ostatní členové VV mu k jeho kooptaci pogratulovali a popřáli
mu do jeho činnos  hodně štěs  a úspěchů. 

4.    JMENOVÁNÍ ČLENŮ SOUTĚŽNÍ A DISCIPLINÁRNÍ KOMISE
Tomáš Fořter informoval členy VV, že zájem o působení v SK projevilo celkem 9 osob. VV projednal otázku
jmenování  nových členů SK a na návrh nově kooptovaného člena VV Ondřeje Pavelky jmenoval  tyto členy
Soutěžní a disciplinární komise: Ondřej Pavelka (předseda komise), Eva Feřteková, Ondřej Ertl, Michal Bodiš,
Bohuslav Zajkr. VV následně poděkoval ostatním, kteří projevili zájem v SK působit, a vyjádřil naději, že jejich
zájem pracovat pro Český squash jejich nejmenováním do SK neskončí. Nově jmenovaným pak popřál hodně
úspěchů v jejich práci. 
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5.    HOSPODAŘENÍ
Tomáš Fořter informoval, že hospodaření roku 2023 proběhlo podle schváleného rozpočtu. V současné době
jsou zaúčtovávány poslední doklady týkající se roku 2023 a brzy budou zahájeny práce na zpracování účetní
závěrky za rok 2023. 

Tomáš Fořter informoval o podání žádos  o dotaci NSA ve výzvě Podpora sportovních organizací svazového
charakteru 2024 a dále o podání žádos  o dotaci NSA ve výzvě Významné sportovní akce 2024 (PSA turnaj
Prague squash open 2024).

Tomáš Fořter dále informoval o probíhající přípravě vyúčtování loňských dotací NSA (neinves ční dotace pro
svazy a inves ční dotace), které mají uzávěrku pro podání do 15.2.2024. 

VV upozorňuje kluby, které v loňském roce obdržely dotaci NSA v programu Můj klub 2023,  že termín pro
vyúčtování dotace je také 15.2.2024 a vyzývá všechny, které tak ještě neučinily, aby vyúčtování v termínu řádně
zpracovaly a odeslaly. 

Tomáš Fořter dále informoval o zpracování a odeslání vyúčtování dotací Magistrátu hlavního města Prahy za
rok 2023 (projekt na podporu klubů pracujících s mládeží)

Dále Tomáš Fořter informoval o podání žádos  o dotaci z Libereckého kraje na lednový turnaj v Liberci a o
přípravené žádos  o dotaci od Městské čás  Praha 11 (Czech junior open). 

Tomáš Cvikl informoval VV, že projednal s Metodickou komisí její návrhy na potenciální úpravy rozpočtu pro
rok 2024.  Seznámil  ostatní  členy VV s těmito návrhy.  VV je projednal a pověřil  odborné komise  (Soutěžní
komise, Komise vrcholového sportu, Metodická komise), aby návrhy, které se týkají oblas  jimi spravovaných,
tyto komise podrobněji  projednaly a představily  návrh řešení  a jeho začlenění  do stávajících předpisů, a to
20.2.2024. 

6.    REPREZENTACE
Tomáš Cvikl informoval členy VV o jednáních s Olympem - Centrem Sportu Ministerstva Vnitra. Toto resortní
centrum nám nabídlo lepší  podmínky,  než Vysokoškolské sportovní  centrum Viktoria,  se  kterým jsme také
původně jednali o zařazení našich sportovců. Olymp nabízí pro 2 osoby možnost zaměstnaneckého poměru s
pravidelnou výplatou a úhradou zdravotního a sociálního pojištění.  Výplata by měla  být podle výkonnos  a
výsledků mezi 6 – 10 s. Kč měsíčně. Navíc budou mít oba možnost plně využívat zázemí Olympu v Praze ve
Stromovce (posilovna, masáže, fyzioterapie, regenerace, lékaři, ...). Možnost využívat toto zázemí budou mít
navíc  i  další  4  osoby.  Protože  podmínky  nabízené  Olympem  jsou lepší,  než  nabízela  Viktoria  a  sport  naší
velikos  nemůže být současně v obou centrech, rozhodl VV o tom, že budeme spolupracovat s Olympem. 

Na návrh reprezentačních trenérů a s vědomím KVS poté VV schválil návrh sportovců pro zařazení do systému
podpory  Olympu.  Pro  plnou  podporu  VV  schválil  Annu  Serme  a  Viktora  Byrtuse,  kteří  byli  také  původně
schváleni pro zařazení do Viktorie. Pro možnost využívat zázemí Olympu VV schválil Michaelu Čepovou, Tamaru
Holzbauerovou, Ondřeje Vorlíčka a Mar na Štěpána. Při rozhodování o těchto čtyřech hrálo největší roli to, zda
reálně v rámci své přípravy dokážou nabízené možnos  plně využít. Byli samozřejmě osloveni i hráčky a hráči,
kteří  se  primárně připravují  jinde,  než  v Praze a pokud by velkou část  své  přípravy  trávili  v  Praze,  byli  by
zařazeni. 

Tomáš Fořter informoval, že byly podány přihlášky českých družstev na ME žen a mužů, juniorů do 19, 17 a 15
let v roce 2024. 

7.    JUNIOŘI    
Jan  Mu na  informoval  o  účas  českých  juniorů  na  domácím  Czech  junior  open,  kde  jsme  dosáhli  na  7
medailových umístění. Karolína Šrámková (G19) a Max Pelikán (B13) ve svých kategoriích zvítězili.  VV všem
medailistům gratuluje ke kvalitním umístěním. 

Dále Jan Mu na informoval o připravovaných výjezdech na French junior open, German junior open a Austrian
junior open v nadcházejících týdnech.
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8.    VÝZNAMNÉ AKCE
Tomáš Fořter informoval o Czech junior open 2024. Turnaje se nakonec zúčastnilo 270 hráček a hráčů z 25 zemí
celého světa.  Turnaj  po organizační  stránce proběhl  v pořádku. VV poděkoval  týmu pořadatelů za kvalitně
odvedenou práci. 

Jan Mu na informoval o průběhu MČR juniorů, které se konalo o uplynulém víkendu v Brně. Akce proběhla po
organizační stránce v pořádku. VV za to děkuje pořadatelskému klubu Squash Viktoria. 

VV dále ocenil i další ak vitu klubu Squash Viktoria, který v týdnu před MČRJ a s finálovými zápasy v průběhu
pátečního programu MČRJ uspořádal PSA turnaje pro muže i ženy s dotací 3 000 USD Brno open 2024. Tituly
získali Daniel Mekbib a Michaela Čepová, pro kterou to byl první tul z turnaje PSA. VV jim gratuluje a děkuje
pořadatelům za další kvalitní akci. 

9.    MČR 2024
Tomáš Fořter s Tomášem Cviklem informovali o úspěšném jednání s Galerií Harfa, díky kterému tam bude opět 
možné uspořádat tam MČR se skleněným kurtem. Kromě Harfy se bude hrát i na Hectoru a ve Squash Bowling 
Centru. Program MČR bude opro  minulým letům o jeden den posunutý. Muži budou hrát od středy do soboty,
ženy od čtvrtka do soboty a masters stejně jako v minulých letech v pátek a v sobotu. Díky tomu budou všechny
kategorie dohrány v sobotu a všichni účastníci se budou moci v sobotu zúčastnit společenského setkání, které 
se po loňském úspěchu bude opět konat v restauraci Aroma v Galerii Harfa. V neděli bude potom kurt k 
dispozici pro veřejnost a pro kluby pracující s mládeží. 

V rámci programu MČR také Mar n Grigar jako spolumajitel a provozovatel SC FAJNE pozve ostatní majitele a 
provozovatele squashcenter ke schůzce, která proběhne v sobotu dopoledne a kde budou diskutovány otázky 
možné vzájemné spolupráce a sdíleny dobré příklady z fungování squashcenter. 

Plakát MČR je přílohou tohoto zápisu. 

10.  INFORMACE ČLENŮ VV A KOMISÍ
Tomáš Fořter informoval o nominacích rozhodčích na ME v roce 2024. Na ME družstev divize 1&2 byli 
nominováni Tomáš Fořter a Roman Švec, ME jednotlivců se zúčastní Tomáš Fořter, na ME klubů byl nominován 
Petr Steiner a prvním náhradníkem na MEJ U19 je Alex Kelar. Tomáš Fořter bude hlavním rozhodčím na MEJ 
U19. 

Tomáš Cvikl informoval o tom, že Světová squashová federace WSF umožnila za splnění přísných podmínek po 
vzoru MOV start ruských a běloruských sportovců na squashových akcích v soutěžích jednotlivců. 

11.   RŮZNÉ
VV vyzývá kluby, které tak ještě neučinily,  aby kontaktovaly sekretariát  a domluvily se na předání míčků za
sezónu 2022/2023. 

VV vyzývá  kluby,  které  mají  zájem  o  zapůjčení  nafukovacího  kurtu  pro  propagační  a  náborové  účely,  aby
kontaktovaly Evu Feřtekovou (fertekova@czechsquash.cz).

VV vyzývá členy i kluby k zasílání připomínek, námětů, podnětů a návrhů k činnos  ČASQ ve všech oblastech, a
to na sekretariát ČASQ (info@czechsquash.cz). 

Termín příš ho jednání VV ČASQ bude 13.3.2024 od 8:30.

                                                                                                                                

                                                                            
    Zapsal:  Tomáš Fořter    Kontroloval: Tomáš Cvikl


